
Id
. 

d
o
cu

m
en

t:
 v

M
Q

f 
tM

tJ
 v

V
Ft

 6
G

eM
 N

a6
3
 7

n
3
m

 z
w

Q
=

C
Ò

PI
A
 I

N
FO

R
M

A
T
IV

A
 (

N
O

 V
E
R
IF

IC
A
B
LE

 E
N

 S
E
U

 E
LE

C
T
R
Ò

N
IC

A
)

Signat electrònicament per:
Antefirma Nom Data Emissor cert Núm. sèrie cert
SECRETARI/A DE JUNTA MUNICIPAL DE DISTRICTE - JUNTA
MUNICIPAL D'EXPOSICIO

PEDRO LLOPIS NARBON 10/07/2018 ACCVCA-120 259896022974672933

1

En este documento, de contener datos de carácter personal objeto de protección, éstos se encuentran
omitidos -sustituidos por asteriscos (*)- en cumplimiento de la Ley Orgánica 15/1999, de 13 de
diciembre, de Protección de Datos de Carácter Personal.

ACTA - CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA MUNICIPAL D' EXPOSICIÓ

SESSIÓ ORDINÀRIA CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA MUNICIPAL D'
EXPOSICIÓ DEL DIA 17 D'ABRIL DE 2018

ASSISTENTS:

Presidenta:

Sra. NEUS FABREGAS SANTANA (VALÈNCIA EN COMÚ)

Vocals:

Sr. DANIEL SORIANO ARGENTE (COMPROMÍS)

Sr. JOAN COLOMER BEA (COMPROMÍS)

Sr. JAUME FERRÁ PELLICER (COMPROMÍS)

Sr. EDUARDO COSTA-FALCAO SERRAL (PSOE)

Sr. VICENTE INGLADA ALCAIDE (PSOE)

Sra. LUCILA TALENS SALAS (PP)

Sr. LUIS BAILÓN GARCÍA (PP)

Sra. RUTH Mª MERINO PEÑA (CIUDADANOS)

Sr. MIQUEL GARCÍA PAYÁ (CIUDADANOS)

Secretari:

Sr. PEDRO LLOPIS NARBÓN

Assisteixen com a vocals suplents la Sra. Lucila Talens Sales (PP), el Sr. Luis Bailón
García (PP), i el Sr. Vicente Inglada Alcaide per la Sra. Mª Ángeles Núñez Catalá (PSOE). No
assisteix a la reunió el Sr. Giuseppe Grezzi, Vicepresident de la Junta, i la Sra. Evangelina
Martínez Martínez.

En la ciutat de València, sent les 19,00 hores del dia 17 d'abril de 2018, es reuneixen en la
sala de premsa de l'edifici de Tabacalera, en sessió ordinària, prèviament citats, els membres del
Consell de Districte de la Junta Municipal d'Exposició que a dalt es detallen.
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Abans de tractar l'ordre del dia s'adona del nomenament de tres vocals del Grup Municipal
Socialista: el Sr. Eduardo Costa-falcao Serral i la Sra. Mª Ángeles Núñez Catalá que
substitueixen al Sr.Elias Pérez García i la Sra. Gemma Mª Contreras Zamorano, com a vocals
titulars, i la Sra. Vicenta LLoris Vicariá, que substitueix a la Sra. Marta Pérez Pérez, com a vocal
suplent. 



Id
. 

d
o
cu

m
en

t:
 v

M
Q

f 
tM

tJ
 v

V
Ft

 6
G

eM
 N

a6
3
 7

n
3
m

 z
w

Q
=

C
Ò

PI
A
 I

N
FO

R
M

A
T
IV

A
 (

N
O

 V
E
R
IF

IC
A
B
LE

 E
N

 S
E
U

 E
LE

C
T
R
Ò

N
IC

A
)

Signat electrònicament per:
Antefirma Nom Data Emissor cert Núm. sèrie cert
SECRETARI/A DE JUNTA MUNICIPAL DE DISTRICTE - JUNTA
MUNICIPAL D'EXPOSICIO

PEDRO LLOPIS NARBON 10/07/2018 ACCVCA-120 259896022974672933

SESSIÓ ORDINÀRIA DE 17 D'ABRIL DE 2018 3

1 RESULTAT: APROVAT
ASSUMPTE:
Lectura y aprovació, si es el cas, de les actes de les sessions de 29-01-2018 i 13-03-2018.

Els vocals assistents aproven ambdós actes per unanimitat.

Prèviament, la vocal Sra. Lucila Talens comenta que als vocals no els ha arribat la
convocatòria d'esta sessió, per la qual cosa pregunta si això se deu al fet que a partir d'ara esta els
arribarà a través del seu grup polític. La Presidenta li informa, que com ja es va dir en anteriors
Consells de la Junta, s'ha canviat el procediment, que és més tècnic, però que millora i agilitza el
funcionament de les Juntes de Districte. Això es durà a terme a través d'una plataforma
electrònica d'este Ayto., que s'anomena P.I.A.E., és a dir, que en compte de fer-se per paper ara
serà digital, que ja existix des d'uns anys i a la que ara se sumen també les Juntes de Districte, la
qual cosa evitara el moviment de paper i els correus electrònics. Per tant, a partir d'ara tot es
passarà pel grup polític municipal, les mocions i preguntes així com les convocatòries de les
sessions. I les intervencions veïnals, encara que en principi es presenten per Registre d'Entrada,
estes també s'introduiran per la secretaria de la Junta en el PIAE, igual que les que es presenten
hui, de manera que tot quedarà no en paper sinó en un expedient digital, i posteriorment es
remetran les respostes als correus electrònics que disposem, o als grups municipals que se'l faran
arribar als vocals.

2 RESULTAT: QUEDAR ASSABENTAT
ASSUMPTE:
Rendicio de comptes de les activitats culturals y de comerç 2017

La Presidenta informa que per a això s'ha fet un full excel senzilla, on es relacionen totes
les activitats culturals realitzades, amb una sèrie de conceptes com són: l'activitat, la seua
descripció, la data de la mateixa, l'interessat, el concepte, tipus de contracte i el total de la factura.
I les activitats de comerç es mostren en full a banda.

La vocal Sra. Talens planteja que en el grup de treball on es van aprovar les activitats
culturals, no van estar presents ni els vocals ni les associacions, perquè no li ls va convocar, i
pareix que estes van ser aprovades pel vocal coordinador de cultura, l'assessora de la Presidenta i
el tècnic de cultura de la Junta, i en el següent grup de treball a què li ls va convocar es va donar
per assentat que estes eren les activitats que havien d'aprovar, per la qual cosa demana una
explicació a la Presidència.

La Presidenta explica que, d'una banda, en este punt s'està retent comptes d'activitats de
l'any 2017, i d'una altra, que les activitats del 2018, ja es van aprovar en la sessió extraordinària
de 13 de març de 2018.

Per la seua banda el Sr. Soriano, vocal coordinador del grup de cultura, indica que en
reunió del 6 de març d'enguany es van presentar les activitats en un full excel, i per consens,
intentant que ningú fóra perjudicat, es van aprovar per majoria, amb alguna abstenció, proposta
que es va portar al Consell de 13 de març, i es va aprovar.

La Sra. Talens voldria matisar, perquè pareix que no se li entén, que el que ella vol dir, és
que en altres edicions eren els vocals i les associacions les que decidien als que i quant es
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concedia a les activitats, però en este cas, açò ja els va vindre dau, perquè estava decidit en una
reunió prèvia integrada per l'assessora de la Presidenta, el vocal coordinador de cultura i el tècnic
de cultura de la Junta.

El vocal coordinador de cultura explica que algunes es van eliminar perquè ja tenien
subvenció per altres regidories, o per altres motius, i a tots els va paréixer bé.

La Sra. Talens no nega que estiguen aprovades, però perquè no se'ls va donar una altra
opció, i açò és ho vol destacar, que eixe procediment no és verdadera participació ciutadana.

Afig la Presidenta, que totes les activitats aprovades, estaven proposades per les entitats
ciutadanes, d'altra banda, estos projectes tenien un pressupost, que és el que està en la llista
aprovada. L'única cosa que s'ha canviat és una qüestió procedimental, que és, entre altres,
emmarcar-les en categories, que ja s'han assenyalat.

La vocal Sra. Talens indica que açò és precisament el que no els pareix bé, i així ho van
manifestar en el Consell celebrat a Orriols. La Presidenta respon que este és el triat agrade o no.

3 RESULTAT: QUEDAR ASSABENTAT
ASSUMPTE:
Informe de la Presidència del Consell.

1.- Reunió sobre el model d’oci del barri de Benimaclet.

Com es va comentar a l’anterior consell, des de la presidència de la JMD s’han fet varies
reunions amb organitzacions del barri.

Actualment estem treballant en tres propostes:

Estudi sobre models d'oci que es gestionarà junt a la Regidoria de Joventut.
Manifest de benvinguda al barri que estan realitzant entre varies organitzacions del barri.
L’objectiu és visibilitzar acords veïnals de com es vol que la gent cuide el barri.
Guardians de la nit: Proposta realitzada pel Festival Confusion per fer una mediació amb la
gent que fa el botello al barri des d’una mediació interactiva i innovadora que cride
l’atenció.

2.- Actuaciones en el barrio de Orriols.

Informació de la regidoria de protecció civil: 

Les accions que han vingut duent-se a terme han estat encaminades a la resolució directa
de les problemàtiques més recurrents que presentava l'àrea, mantenint-se l'acció policial
continuada en el referit a les/els agents de Proximitat, el servei de patrulla de la citada Unitat ha
centrat la seua activitat no solament a atendre les reclamacions diàries que els veïns de la zona
realitzen, sinó en actuacions preventives per a solucionar els citats problemes. La coordinació a
través de nombroses reunions amb el Cos Nacional de Policia per a dur a terme accions conjuntes
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en l'àrea ha sigut una constant durant aquests sis mesos, traduint-se en un major nombre
d'actuacions conjuntes i en un flux d'informació bidireccional que ha possibilitat un augment de
les actuacions policials para, per exemple:

Incidir en el problema dels robatoris mitjançant el procediment de la “estirada” que vénen
donant-se en la zona.
Identificar a les persones que duen a terme conductes incíviques que alteren la convivència
pacífica en el barri.trènyer vincles amb els Serveis Socials de la zona per a col·laborar en la
detecció de possibles conductes que contravinguen els requisits de concessió d'ajudes i que
poguessin provocar la revocació de les mateixes.
Per a açò, i com a resultat de les reunions dutes a terme tant amb CNP com amb Serveis
Socials, es va determinar establir operatius conjunts entre tots dos Cossos policials, a més
d'acordar una actuació coordinada i conjunyeix sine die a través d'un dispositiu que es duu
a terme totes les setmanes de dilluns a divendres, tant al matí com a la vesprada.

Informació de la regidoria d’Inserció Sociolaboral Secció de Programes de Inserció Social
y Laboral:

Des de la Secció de Programes d'Inserció Social i Laboral de la Regidoría d’Inserció
Sociolaboral, es duen a terme diferents programes que tenen com a fi el proporcionar a la
ciutadania valenciana que es troben en situació o en risc d'exclusió social uns nivells bàsics que
els permetra integrar-se tant social com laboralment en el seu entorn.

Dins d'aquests col·lectius estan les persones usuàries del Programa d'Inserció Social i
Laboral que es desenvolupa en el Centre Municipal de Serveis Socials de Salvador Allèn que
engloba, entre uns altres, el barri d’ Orriols.

Per atendre a aquests col·lectius va considerar necessari sol·licitar les ajudes contingudes
en la “Resolució de 19 d'agost de 2.016, de la Vicepresidència i Conselleria d'Igualtat i Polítiques
Inclusives, per la qual es convocaven per als exercicis 2016 i 2017 les subvencions dirigides al
desenvolupament d'itineraris integrats per a la inserció sociolaboral de persones en situació o risc
d'exclusió social”, projecte que, amb el nom “Orriols es mobilitza” ha treballat amb els habitants
del citat barri.

L'Objectiu General ha sigut planificar les accions encaminades a la normalització de les
persones usuàries que, al seu torn, els ha permès iniciar el seu itinerari d'orientació laboral i cerca
d'ocupació.

Aquest servei s'ha plantejat com una eina integral d'atenció i intervenció, amb una èmfasi
significativa en l'acompanyament personal, així com la potenciació i desenvolupament
d'habilitats i capacitats conduents a una normalització en l'accés i ús dels recursos per a
l'ocupació.

D'aquesta manera, s'han pogut atendre a totes aquelles persones que han acudit a aquest
servei sol·licitant orientació laboral, unes altres que han necessitat un suport pre- laboral, és a dir,
encara no tenen adquirits els aspectes personals necessaris per a l'ocupació i que necessiten una
avaluació, diagnòstic, itinerari d'inserció, així com un acompanyament i entrenament en aquest
procés de cerca d'ocupació i inserció laboral.S'ha intervingut amb persones en situació màxima
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de vulnerabilitat de la zona de’ Orriols, que no poden accedir a recursos normalitzats i
subvencions destinades a l'ocupació per la seua mateixa situació d'exclusió. En la següent taula
s'especifiquen el nombre de participants per gènere i altres indicadors:

Indicadors
 

Homes Dones TOTAL

Nº

derivacions

de
 

11 40 51

Nº de

iniciats

no
 

2 8 10

N.º

abandons

d’
 

3 5 8

Nivell d’estudis Sense

estudis

1 10 11

Primària o

ESO

8 6 14

Batxiller o

FP

0 3 3

Sense

homologar

1 14 15

Temps

atur

en
 

10 28 38

Nº

tutories

de
 

23 103 126

Hores     d’

atenció personalitzada

 
26 124 150

Persones

amb        treball actualment

 
3 3 6

Inscrites al

SERVEF

 
10 27 37

Donades d’alta en borses
d’ocupació        i

recursos socials

 
8 23 31

Registrades

en        Valencia Activa

 
5 12 17

Sol·licitat acciones

formatives

 
2 11 13
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Passar de la

inactivitat       a l’activitat

 
4 21 25

Millora en

els       aspectes personals

 
3 21 25

Informe sobre actuacions (dels últims sis mesos) desenvolupades en el barri d’Orriols per
la regidoria de benestar social: 

 De les dades de la memòria del Servei de Benestar Social i Integració de 2017, extraiem a
continuació les dades de les famílies ateses en cadascun d'aquests programes durant aqueix any.

-  Servei d'Informació i assessorament - 713 famílies al llarg de l'any.

-  Programa de Família, menors i joventut - 216 famílies d'alta l'any.

-  Programa d'Inserció social i laboral, Renda Garantida de Ciutadania – 106 famílies d'alta
l'any.

-  Programa de Serveis domiciliaris – 64 persones ateses en el Servei d'Ajuda a domicili.

- Programa de Dependència - 72 famílies en diferents estadis de sol·licitud de
reconeixement de dependència.

-     Programa d'Atenció Psicològica – 20 famílies ateses l'any.

D'altra banda el programa Col·labora, convocatòria per a entitats que treballen en la zona
des d'una perspectiva d'intervenció comunitària en el mitjà i en coordinació amb el Centre
municipal de Serveis Socials, ha subvencionat projectes de les següents organitzacions:

 - Associació Iniciatives Solidàries - Projecte: Espais de formació, suport i acompanyament
per a menors i joves en situació d'exclusió social.

- Associació Orriols Conviu (com a entitat col·laboradora de València Acull).

-   Sant Joan de Deu - Serveis Socials València – Projecte: "Xarxes", una proposta de
voluntariat cívic.

-  Associació d'Epilèpsia de la Comunitat Valenciana -

-  Fundació Iniciativa Solidària Ángel Tomás – Projecte: Centre de Dia de Suport
convivencial Don Bosco.

-  Fundació Altius Mà Amiga - Projecte de reforç escolar i oci alternatiu per a menors en
risc d’Orriols

-  Fundació d'Atenció i Mediació per al canvi - Fundació ATYME - Projecte de mediació,
prevenció i resolució deconflictes.
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-   Associació Amics de la Gent Major – Projecte: Amistat contra la solitud de les persones
majors del CMSS Salvador Allèn.

-  Associació de Juristes Solidaris

-   Associació La Casa Gran – Projecte: Prevenció de l'exclusió social a través del suport
socioeducatiu i de l'oci i el temps lliure.

-  Moviment per la Pau – Projecte: Xarxa Ciutadana per la pau.

Aquests projectes de la convocatòria Col·labora es van a desenvolupar en l'àmbit d'actuació
del CMSS Salvador Allèn; encara que algunes entitats no tenen seu en el propi barri d’Orriols,
totes van a desenvolupar les seues accions amb la població d'aquest barri.

Destaquem altres accions relacionades amb tres projectes específics:

- La Caixa Pro Infància – projecte subvencionat per La Caixa que comprèn actuacions
d'atenció psicològica, reforç educatiu i equipament escolar i suport educatiu, colònies i
campaments, així com ajudes econòmiques per a cobrir despeses de menors en famílies. Té
l'àmbit del CMSS Salvador Allèn. L'any 2017 s'ha treballat amb 44 menors de la zona.

- Projecte ocupacció joves - Projecte d'inserció social i laboral de joves en exclusió social.

- És un projecte d'intervenció comunitària que parteix del Servei de Benestar Social i
Integració i que té per objectiu abordar la inserció dels i les joves que es troben en situació de
vulnerabilitat, amb baixa qualificació i escasses habilitats socials, desocupació, problemes
judicials, famílies problemàtiques, etc. El projecte es basa en la coordinació i col·laboració públic
privada ja que intervenen entitats del barri i diferents seccions i serveis municipals (a més del
Servei Benestar Social, col·laboren els serveis de Joventut, Participació, Drogodependències i
Ocupació a través del Programa Barris per l´Ocupació de València Activa).

S'ha iniciat com a projecte pilot en els barris d’Orriols, Natzaret i Benicalap; des d'abril de
2017 realitzant el diagnòstic i el disseny del projecte i amb intervenció directa des de febrer de
2018. En el barri d’Orriols s'està treballant amb 8 joves.

D'altra banda i amb referència a la situació especialment conflictiva que es viu en una zona
del barri d’Orriols en la qual es concentren nombroses problemàtiques, s'han mantingut contactes
amb la Secció de Participació Ciutadana sobre intermediació comunitària i mediació, i en els
últims mesos amb la Policia Local per a posar les bases d'accions conjuntes que encara no s'han
concretat.

Per a finalitzar, s'informa que recentment s'han establit contactes amb Salut Pública de la
Conselleria de Sanitat per a implantar el programa MIHSALUD dirigit a població en situació
d'exclusió del barri d’Orriols; concretament es persegueix establir relacions amb associacions del
territori i desenvolupar accions educatives per a la promoció de la salut amb famílies en situació
de vulnerabilitat.

Informe de la regidoria d’habitatge: 
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-  67 persones han sigut beneficiaris de les subvenciones lloguer social 2017 amb un import
total concedit de 72.999,60 €.

-   7 persones han sigut ateses pel Servei d'assessorament, mediació i intermediació per a
persones, famílies o unitats de convivència que puguen veure's afectades per situacions de risc
residencial que puguen derivar en execucions hipotecàries o de lloguer.

- Jornades de Centres Civics

Al matí, de 11 a 14:30 tindrem una ponència inicial a càrrec de Mauro Castro de la Hidra
Coop. i després una  taula rodona  on coneixerem i tindrem l'oportunitat de debatre amb les
experiències de l'Ateneu Popular 9 Barris de Barcelona, La Harinera de Zaragoza, La biblioteca
San Fermín de Madrid i l'espai Astra de Guernika. Després del dinar, de 16:00 a
18:00 treballarem juntes els diferents models de gestió possible per als centres cívics i extraurem
unes conclusions que orienten el model de gestió dels centres cívics a la ciutat de València. 

4.-Subvencions de participación

L'Ajuntament de València, a través de la Delegació de Participació Ciutadana i Acció
Veïnal, convoca la concessió de subvencions dirigides a entitats ciutadanes del municipi de
València que duguen a terme activitats de foment de l'associacionisme i/o desenvolupen eines i
processos de participació ciutadana en l'exercici 2018.

Línies bàsiques:

Foment de l'associacionisme
Foment de la participació ciutadana.

Foment de l'elaboració i difusió d'estudis sobre associacionisme i participació ciutadana

Qui les pot sol·licitar:

Les associacions o entitats sense ànim de lucre:
amb domicili social en el municipi de València,
inscrites en el Registre Municipal d'Entitats Locals,
la finalitat de les quals siga la realització de projectes, programes i accions que fomenten
l'associacionisme i la participació ciutadana.

Quan i on sol·licitar-les:

Les sol·licituds i documentació requerida es presentaran, segons model adjunt a les bases
de la convocatòria, del 23 d'abril al 13 de maig de 2018, tots dos inclusivament,
preferiblement en la Junta Municipal de Districte on l'entitat tinga el seu domicili social o
en els llocs previstos en la Llei de Procediment Administratiu.

Dotació econòmica:

La convocatòria de subvencions té un pressupost total de 215.000 euros, distribuïts entre
les 7 Juntes Municipals de Districte de la següent forma:
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Les associacions concorreran en la Junta Municipal de Districte en el qual conste el
domicili social.
La subvenció per al projecte sol·licitat no excedirà els 2.500 euros o de 7.500 euros en el
cas dels projectes presentats per dos o més associacions conjuntament
JMD Ciutat Vella        19.000 euros
JMD Abastos               26.700 euros
JMD Ruzafa                 38.400 euros
JMD Patraix                 26.000 euros
JMD Trànsits               44.000 euros
JMD Marítim               41.400 euros
JMD Exposició            19.500 euros.

Ajuda per a la formulació de projectes i emplenament de la documentació a presentar:

Tallers informatius:

En els quals es podrà consultar els dubtes sobre les subvencions i com presentar la seua
sol·licitud

Calendari de Tallers

 

Data Lloc  Horari

 

19 d’Abril

Federación AV València

C/ Enguera, s/n chalet parque del Oeste

 

18:00 – 20:00

 

23 d’Abril

Edifici de Joventut C/ Campoamor, 91  

18:00 – 20:00

24 d’Abril JMD Exposició

C/ Guardia Civil, 19

18:00 – 20:00

25 d’Abril Centro de Atención a la Inmigración (CAI).

C/ Pou s/n

18:00 – 20:00

26 d’Abril JMD Trànsits

C/Conde Lumiares, 5

18:00 – 20:00

26 d’Abril Biblioteca Municipal (Unidad de Igualdad).

C/ Reina, 85

18:00 – 20:00

 Atenció especialitzada: 

Amb cita prèvia  del 26 d'abril al 18 de maig Secció Participació Ciudadana.

Cita prèvia a través del telèfon 962083681/962083679/962083680 (de 8:30 a 14:00h de
dilluns a divendres)



Id
. 

d
o
cu

m
en

t:
 v

M
Q

f 
tM

tJ
 v

V
Ft

 6
G

eM
 N

a6
3
 7

n
3
m

 z
w

Q
=

C
Ò

PI
A
 I

N
FO

R
M

A
T
IV

A
 (

N
O

 V
E
R
IF

IC
A
B
LE

 E
N

 S
E
U

 E
LE

C
T
R
Ò

N
IC

A
)

Signat electrònicament per:
Antefirma Nom Data Emissor cert Núm. sèrie cert
SECRETARI/A DE JUNTA MUNICIPAL DE DISTRICTE - JUNTA
MUNICIPAL D'EXPOSICIO

PEDRO LLOPIS NARBON 10/07/2018 ACCVCA-120 259896022974672933

SESSIÓ ORDINÀRIA DE 17 D'ABRIL DE 2018 11

Més informació per correu electrònic:   participacionciudadana@valencia.es

5.- Estratègia integral de participació d'Orriols i de Benimaclet.

Després de la valoració pels diferents serveis tècnics de l’Ajuntament, les estratègies
integrals s’ha aprovaran al ple de l’Ajuntament d’Abril.

Després de la seua aprovació, es constituirà una comissió polític tècnica per fer un
seguiment de l’aplicació d’aquesta estratègia i des de la regidoria de participació es planificaran
les reunions de la comissió de seguiment ciutadà, comissió que determinava també l’estratègia de
participació.

Els documents del procés de participació (document complet de l’estratègia i el resum
executiu) es pot trobar a la següent web:

http://www.benimacletesfutur.valencia.es

www.activaorriols.valencia.es

6.- Estat dels projectes de les consultes ciutadanes

A la web , a l’apartat d’anys anteriors es pot fer un seguiment de l’estat d’execució dels
diferents projectes de les consultes ciutadanes. Aquesta informació s’actualitza trimestralment.

7.- Espai Intercultural

Aquest espai és un recurs municipal que depén de la Regidoria de Cooperació al
Desenvolupament i Migració, per a la promoció i apoderament de l'Associacionisme en el
municipi de València.

Està destinat a associacions i entitats sense ànim de lucre, legalment constituïdes i
registrades, situades en el municipi de València, o que desenvolupen la seua activitat a València,
amb finalitats cíviques i socials relacionades amb la població migrant i la cooperació al
desenvolupament que complisquen alguna de les següents condicions:

1-     Quan no disposen de local adequat en una primera fase de la seua constitució i
desenvolupament.

2-   Que es troben en situació transitòria de manca o precarietat de local.

Està destinat a associacions i entitats sense ànim de lucre, legalment constituïdes i
registrades, situades en el municipi de València, o que desenvolupen la seua activitat a València,
amb finalitats cíviques i socials relacionades amb la població migrant i la cooperació al
desenvolupament que complisquen alguna de les següents condicions:

1-     Quan no disposen de local adequat en una primera fase de la seua constitució i
desenvolupament.
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2-   Que es troben en situació transitòria de manca o precarietat de local.

Aquest espai està al Carrer Jardins nº 2 (C/ Alta nº 43) i es pot sol·licitar el seu ús a la seu
electrònica de l’Ajuntament. Les entitats poden sol·licitar ser usuàries de l’Espai Intercultural (ús
de despatxos) o utilitzar puntualment espais comuns i serveis propis del mateix (aula de formació
i sales multiusos).

INTERVENCIONES VECINALES:

-Por la AAVV de Benimaclet: 

TORRES DE ALTA TENSIÓN

En el primer Consejo le adjuntamos fotografías de varias torres de alta tensión pegadas a
los edificios y la contestación que nos ofrece el propio Ayuntamiento que no existen torres de
alta tensión en las zonas urbanas, nos encantaría que a la vista de las fotografías y la
comprobación que se hallan conviviendo con las edificaciones se procediera a su alejamiento de
zonas habitadas y así sería realidad lo que nos contestan y los vecinos se lo agradecerían.

Desde la concejalía de Desarrollo Urbano nos hacen llegar la siguiente contestación: Como
se ha contestado en repetidas ocasiones, las torres se eliminaran cuando se urbanice la zona.
Cumplen toda la normativa de seguridad.

-Por Partido Ciudadanos, vocal Sr. Miquel García:

Asunto: Pasos de peatones sin pavimento para invidentes.

1.- ¿Dispone el Ayuntamiento de València de algún plano u otro medio de información en
el que se pueda conocer qué pasos de peatones están habilitados para invidentes?

2.- ¿Cuál es el plan actual del Ayuntamiento para subsanar este problema?.

3.- ¿Qué porcentaje de los pasos de peatones, que no disponen de estas marcas, se ha
planteado acondicionar para este 2018?

"Contestadas varias veces tanto en la comisión de Desarrollo Urbano como en el Pleno".

-Por Grupo Municipal Ciudadanos, vocal Sra. Ruth Merino:

Asunto: Inmueble ruinoso en C/Soledad Doménech, nº 3.

1.- ¿Cuál es el estado actual del informe que se iba a emitir sobre si procedía la declaración
de ruina?

2.- De no ser así ¿van a instar para que se evacúe cuanto antes dado el manifiesto estado
ruinoso del inmueble?

Reiterando lo ya informado en fecha 25 de enero de 2018 -a resultas de una anterior
pregunta planteada por Dª. Ruth Merino Peña en el Consejo de Distrito de la Junta Municipal-



Id
. 

d
o
cu

m
en

t:
 v

M
Q

f 
tM

tJ
 v

V
Ft

 6
G

eM
 N

a6
3
 7

n
3
m

 z
w

Q
=

C
Ò

PI
A
 I

N
FO

R
M

A
T
IV

A
 (

N
O

 V
E
R
IF

IC
A
B
LE

 E
N

 S
E
U

 E
LE

C
T
R
Ò

N
IC

A
)

Signat electrònicament per:
Antefirma Nom Data Emissor cert Núm. sèrie cert
SECRETARI/A DE JUNTA MUNICIPAL DE DISTRICTE - JUNTA
MUNICIPAL D'EXPOSICIO

PEDRO LLOPIS NARBON 10/07/2018 ACCVCA-120 259896022974672933

SESSIÓ ORDINÀRIA DE 17 D'ABRIL DE 2018 13

por la Oficina Técnica de Control de la Conservación de la Edificación se emitió, en fecha 24 de
enero de 2018, informe en el que se indicaba tras visita de inspección que las deficiencias
observadas en el inmueble no suponían, salvo vicios ocultos, un deterioro grave de la edificación.

Y que de la comparación entre el coste de reposición de un edificio de nueva planta y el de
reparación del preexistente, se deducía que no procedería la declaración de situación legal de
ruina del inmueble, de acuerdo con los arts. 181 y 188 de la Ley 5/2014, de 25 de julio, de la
Generalitat, de Ordenación del Territorio, Urbanismo y Paisaje.

- Por la Oficina Técnica de Control de la Conservación de la Edificación se ha emitido
asimismo informe, en fecha 12 de febrero de 2018, adjuntando valoración actualizada de las
obras de mera conservación a ejecutar en el inmueble, compatibles con la situación urbanística de
fuera de ordenación sustantivo en el que se encuentra éste.

-A vista de dicho informe, se ha dictado Resolución nº SM -1174, de 6 de marzo de 2018,
por la que se ordena a la propiedad que, en el plazo máximo de 3 meses, proceda a ejecutar las
obras de conservación necesarias para mantener el inmueble en las debidas condiciones de
seguridad, salubridad, ornato público y decoro, realizando al menos:

-El retejado o cubrimiento con placas de resina -según corresponda- de los faldones de
cubierta.

- El saneado, limpieza y pintura de fachadas

- En el punto 2º de dicha resolución, se apercibe al titular del inmueble de la imposición de
hasta diez multas coercitivas -por cuantía máxima cada una de ellas de un décimo del coste de las
obras ordenadas- como medida de ejecución forzosa por esta Administración, en caso de
transcurrir el plazo concedido sin dar cumplimiento a lo ordenado.

- Asimismo, en el punto 3º se reitera a la propiedad la necesidad de actualizar las medidas
precautorias de seguridad adoptadas en su día -sustituyendo la red de protección existente en la
fachada- en evitación de una situación de riesgo para la seguridad pública ante eventuales
desprendimientos a la vía pública. Bajo apercibimiento de que, en caso de incumplimiento, dicha
medida de seguridad será adoptada por los contratistas municipales en vía de ejecución
subsidiaria y a costa de la propiedad"

Asunto: Situación de abandono y deterioro de la Torre de Miramar.

1.- ¿Va el Ayuntamiento a llevar a cabo algún tipo de actuación, al menos tendente a instar
al Ministerio de Fomento a la mejora de la lamentable situación de abandono y deterioro en la
que se encuentra dicha torre y la rotonda y espacios que la rodean?

Adjunto informe

EL Sr. ******, por la AAVV Benimaclet, pregunta por qué hay tanta diferencia en la
asignación presupuestaria para las subvenciones entre Juntas.
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La Presidenta le informa que ello se debe a dos criterios: poblacional y por el número de
entidades inscritas en el Registro Municipal de Entidades que existan en el Distrito.

El Sr. Bailón, pregunta, por otra parte, si a todas las entidades se les subvenciona por igual,
independientemente de los socios que tengan y de las actividades que organicen.

La Presidenta informa que esto se valora en otro momento, según las bases y el proyecto
que se presente.

El Sr. Inglada añade que todo ello está valorado, profesionalmente, por un equipo de
técnicos. Además indica la Presidenta que cuando se inscribe a una asociación en el citado
Registro de Entidades se hace también un filtro, primero se exige su inscripción previa en el
Registro de Asociaciones de la Generalitat, presentar muchos papeles, una memoria, una
trayectoria en el barrio y ahora se les está exigiendo una actualización de todos sus datos, que
controla el Servicio de Descentralización y Participación, la Secretaría General y ella misma
como Concejala.

El Sr. Ferra añade que ello se hace sobre datos estadísticos, y por tanto, objetivos, y se
viene haciendo desde hace años.  

4 RESULTAT: QUEDAR ASSABENTAT
ASSUMPTE:
Propostes dels grups de trevall.

A) CULTURA I EDUCACIÓ

El Sr. Daniel Soriano, informa de l'última reunió, on es van fixar les dates de totes les
activitats, excepte dues d'elles. També es va aprovar la modificació d'una de les activitats, per
copa de Benimaclet, del Sporting Club de Futbol de Benimaclet, per a, els dies 6 i 7 de juny.

El calendari d'aquestes s'ha fet públic, en google calendar, que es remetrà a tot el veïnat per
a la seua informació. En est s'ha inclòs els actes de la primavera de proximitat, que se celebraren
el 26 de març, 3 de juny, 17 de juny i 1 de juliol, i en Orriols el 3 de juny i 3 de juliol.

La Presidenta insisteix que com més prompte millor es daten les activitats, major difusió
dels podrà donar, i per a això ja s'ha enviat el logo a totes les entitats, perquè els barris
s'assabenten del que es fa en la Junta.

La vocal Sra. Talens, pregunta si el Carnestoltes Infantil, que s'ha patrocinat altres anys, en
haver-se realitzat ja, si tindrà un altre tipus de subvenció. El Sr. Soriano li respon que es farà
càrrec Cultura Festiva de l'Aj. a final d'any.  

B) ACTIVITAT ECONOMICA, COMERÇ I HORTA: No es presenten propostes.

C) URBANISME: No es presenten propostes. 

D) BENESTAR SOCIAL: No es presenten propostes.



Id
. 

d
o
cu

m
en

t:
 v

M
Q

f 
tM

tJ
 v

V
Ft

 6
G

eM
 N

a6
3
 7

n
3
m

 z
w

Q
=

C
Ò

PI
A
 I

N
FO

R
M

A
T
IV

A
 (

N
O

 V
E
R
IF

IC
A
B
LE

 E
N

 S
E
U

 E
LE

C
T
R
Ò

N
IC

A
)

Signat electrònicament per:
Antefirma Nom Data Emissor cert Núm. sèrie cert
SECRETARI/A DE JUNTA MUNICIPAL DE DISTRICTE - JUNTA
MUNICIPAL D'EXPOSICIO

PEDRO LLOPIS NARBON 10/07/2018 ACCVCA-120 259896022974672933

SESSIÓ ORDINÀRIA DE 17 D'ABRIL DE 2018 15

5 RESULTAT: REBUTJAT
EXPEDIENT: O-89CIU-2018-000073-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
Moció subscrita per la vocal Ruth Merino, del Grup Ciutadans, sobre millora de l'asfaltat i
pavimentació de les avingudes, carrers i carrils bici de l'àmbit de la Junta de Districte
d'Exposició

MOCIO:

"Valencia aspira a ser cada vez más una ciudad más cómoda y abierta en todas sus
dimensiones.

Uno de los parámetros de comodidad es tener un tráfico cada vez más fluido, más
sostenible, más eficiente y más seguro. Además, también aspiramos a un tránsito peatonal cada
vez más accesible, no sólo desde la perspectiva de la diversidad funcional y la accesibilidad
universal, sino también desde la perspectiva de la ergonomía y la facilidad de transición por
aceras y ejes peatonales. Del mismo modo, apelamos a la facilidad y seguridad de transición por
los ejes ciclistas de la ciudad de Valencia.

Para asegurar estos parámetros de eficiencia y sobre todo de seguridad vial pretendidos en
los ejes circulación, evidenciamos que ciertos viales (calles y avenidas) del ámbito de los barrios
de la Junta de Distrito de Exposición carecen de las condiciones mínimas para este fin, teniendo
pendiente desde hace ya tiempo realizar acciones desde el Ayuntamiento para garantizar un
asfaltado adecuado. No sólo los conductores de motocicletas, por ser los más expuestos, sufren
en mayor escala las condiciones inseguras de estos viales deficientes, sino también los
conductores de vehículos, que al pasar por ellos, se ve reducida su seguridad y capacidad de
maniobra (sobre todo magnificado en condiciones de lluvia). Además, estas condiciones también
suponen más ruido ambiental en los vecindarios y otros posibles sobrecostes en mantenimiento
para los tenedores de los vehículos. Igualmente, estos fenómenos se perciben a bordo de la EMT
por parte de los usuarios y conductores, con las mismas consecuencias generales descritas, e
incluso mayores por el tamaño y escala de los vehículos de la flota.

Desde el punto de la transicion peatonal, por ciertas aceras y ejes peatonales del ambito de
los barrios de la Junta de Distrit de Exposicio, los peatones se encuentran situaciones de falta de
accesibilidad o de facilidad de transición por defectos en la pavimentación o deterioro histórico
acumulado en las mismas.

Por todo lo expuesto, el vocal que suscribe formula las siguientes:

PROPUESTAS DE ACUERDO

- Que desde la Junta de Distrito de Exposición se inste a las concejalías municipales
correspondientes para que se lleven a cabo, durante 2018, y de manera urgente, las acciones de
asfaltado, pavimentación o mantenimiento vial necesario en los siguientes ámbitos a
continuación descritos:

1.- VIALES DE CIRCULACION.
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Avenida de Aragón (entre Mestalla y calle Finlandia). 

Avenida de Valladolid (de Mistral a Emilio Baró).

Calle de Frances Martinez.

Calle Diputada Clara Campoamor.

San Vicente de Paul (entre Clara Campoamor y Reig Genovés).

Calle Calderón de la Barca, Duque de Mandas-San Juan Bosco.

Gomez Ferrer (de Bachiller a Primado Reig).

Calle del Tirig.

Calle Mistral (hasta Enric Navarro).

Calle Enric Navarro.

Calle de Carreres Puchal.

Calle Lliri Blau.

Calle Benicarló.

Puente del Real (acceso desde Cabanilles).

2.- ACERAS Y EJES PEATONALES.

Camí de Farinós.

Calle Peris Mencheta.

Calle Porta Coeli."

DEBAT:

El Sr. Inglada indica que se tracta d'una mocio tipo, que ha segut presentada en totes les
Juntes de Distrit, en un llistat molt ample de carrers, unes d'esta Junta i atres no.  Segons les
senyes que se mos trasllada per la Delegacio de Desenroll Urba s'ha fet una inversio de 21
millons d'euros, mes la contracta global de 3,2 millons d'euros, per a qualsevol incidencia que
denuncien els veïns, a lo que hauria que afegir una modificacio de credit, en torn als 6 millons
d'euros per a la millor de vores en tota la ciutat. Lo que ocorre es que no se pot pretendre que se
solucione en tres anys lo que no s'ha fet en 20 anys, per lo que se va a votar en contra de la
mocio, per considerar que si s'estan fent les oportunes obres per a millorar este tema, i perque lo
que preten Ciutadans supondria dedicar el presupost de tota la ciutat en un any.
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El Sr. Bailón indica que la degradacio dels carrers que no s'ha produit en 24 anys, sino en
els ultims anys, i potser l'inversio en els carrers, que no diu que siga insistent, pero que es evident
que ha quedat en inferioritat de lo necessari, per lo que l'Ajuntament deuria comprometre's, en la
mesura de lo possible, a  mantindre els carrers en millor estat i concretament les que ha detectat
el grup de treball que ha degut de constituir el grup de ciutadans.

El Sr. Miquel Garcia, en primer lloc, matis que totes els carrers indicats pertanyen a esta
Junta, i per atra part, apart del presupost senyalat, a ell lo que li interessa es que els carrers
estiguen en perfecte estat, i que el seu manteniment no se fa cada 20 anys, sino de forma
constant.

El Sr. Inglada està d'acort i per aixo ha dit que durant este temps s'han invertit 23 millons
d'euros, mes el restant indicat que se destinaren precisament a eixa millor, i que superen el millo
indicat en la mocio, posat que se van a invertir 6 millons.

VOTACIO: 

Dit aço, se procedix a sometre a votacio dita mocio, en el següent resultat:

- Vots en contra: 6, els dels vocals de COMPROMIS, PSOE. i Presidencia. - Vots a favor:
4, els dels vocals del PP i Ciutadans.

ACORD

Queda rebujada la mocio presentada.

6 RESULTAT: APROVADA PROPOSTA ALTERNATIVA
EXPEDIENT: O-89POP-2018-000027-00 PROPOSTA NÚM.: 9
ASSUMPTE:
Moció subscrita pel vocal Luis Héctor Baión, del Grup Popular, sobre la futura Ruta Saludable
7

MOCIÓN 

"EXPOSICIÓN DE MOTIVOS

Tras estudiar el proyecto de Ruta Saludable 6 que está ejecutándose en nuestro distrito
vecino y que acabará justo donde empieza el nuestro (rotonda de la Avenida de Cataluña), y
vistas las pocas obras necesarias tanto para la conexión de dicha ruta 6 con la futura ruta 7 que
discurrirá por nuestra demarcación, como también para la adecuación y señalización que se
necesitaría para la ruta 7, y tienendo en cuenta sobre todo que muchos vecinos tanto de nuestra
demarcación como de otras vienen a correr y a hacer ejercicio especialmente por dicho Bulevar
Perifèric Nord, los vocales del Grupo Popular en la Junta Municipal de Exposición presentan
lassiguiente

PROPUESTA DE ACUERDO
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Que el Ayuntamiento de Valencia empiece y finalice antes de la próxima legislatura la
Ruta Saludable 7, en virtud de los compromisos expresados por el Gobierno Municipal para
garantizar que los vecinos puedan practicar deporte de manera saludable y segura, teniendo
encuenta además el acuerdo que hay para ello entre el propio Ayuntamiento de València, a través
de la Fundación Deportiva Municipal, y la Fundación Trinidad Alfonso, a través del proyecto
"València, Ciudad del Running", y así beneficiar al gran número de personas que practican
deporte o una vida saludable por nuestra demarcación."

DEBAT:

El Sr. Inglada, respon que des de la Delegacio de Sanitat i Deports, s'està estudiant la
viabilitat d'esta proposta, i que s'estan realisant els informes preceptius entre l'Ayto. de Valencia i
la Fundacio Trinitat Alfons, que patrocina un dels circuits saludables, com son la ruta Tarongers i
el de la Ronda Nort. Aci hauria que considerar el tema de la conexio en l'horta, perque per al
equip de govern es fonamental, i a falta d'algunes expropiacions, està en fase d'estudi.Per lo que
s'oferix una mocio alternativa, que seria el següent: “se propon que se continüe estudiant la
viabilitat dels circuits que se proponen, entre l'Ayto. i dita Fundacio”.

El Sr. Bailón pregunta si existixen determinis per a aixo.Se respon que per a la proxima
llegislatura.

VOTACIO:

Somesa a votacio dita mocio alternativa s'aprova per unanimitat.

ACORD

Se propon que se continüe estudiant la viabilitat dels circuits que se proponen, entre l'Ayto.
i dita Fundacio.

7 RESULTAT: APROVADA PROPOSTA ALTERNATIVA
EXPEDIENT: O-89POP-2018-000027-00 PROPOSTA NÚM.: 10
ASSUMPTE:
Moció subscrita pel vocal Luis Héctor Bailón, del Grup Popular, sobre el tancament del
Consultori Auxiliar del Carrer Xile

MOCIÓN

"EXPOSICIÓN DE MOTIVOS

El centro de salud de la calle Chile necesita amplias mejoras, se ha evidenciado por la
multitud de veces que ha salido en prensa por sus defectos. En realidad, la conclusión tanto de la
Conselleria como de los representantes de los trabajadores pasa por cambiar suemplazamiento.Se
han propuesto el complejo de Tabacalera, La Cigüeña o el edificio que fue sede del Institutode
Investigaciones Citológicas, en la calle Amadeo de Saboya. En este punto, cabe recordar queel
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ayuntamiento posee un solar en la calle Antonio Suárez, que sería el emplazamiento más
adecuado para la construcción de un nuevo Centro Sanitario, diseñado desde su construcción para
prestar el mejor servicio.

La pasada junta municipal de exposición, ante una pregunta del grupo popular al
respectode esta cuestión, se nos informo que la Conselleria de Sanidad ha elegido esta última
ubicación como el emplazamiento para el nuevo centro sanitario. Sin embargo, no se nos informo
de la capacidad, personal y ratios de los que va a disponer el mismo. Es nuestro deber informar
de nuestra preocupación, que esperamos también sea del gobierno municipal al respecto.  El
centro de la calle chile presta servicio sanitario a 18.825 valencianos, con un personal de ocho
médicos de familia, dos pediatras ocho enfermeros, tres auxiliares de clínica, seis administrativos
y dos  celadores. Esto se traduce en términos de administración sanitaria en 8 unidades de
medicina de familia y 2 de pediatría. Todas ellas con un cupo de atención muy superior a las
recomendacionesde las sociedades científicas.

Por todo lo cual, los vocales del Grupo Popular en la Junta Municipal de Exposicio
presentan la siguiente:

PROPUESTA DE ACUERDO

Primera.-. Instar a la Conselleria a adecuar el edificio de Amadeo de Saboya y poner en
marcha el nuevo Consultorio antes de acabar el ejercicio de 2018.

Segunda.- exigir a la Conselleria a cumplir con los ratios de atención medios de laciudad
también en el área de este consultorio, creando dos unidades más de medicina de familia y una de
pediatría.

Tercera.- Instar a la Conselleria a informar de la planificación prevista a desarrollar en
dicho muevo Centro Sanitario, y a su vez, hacerlo público en aras de la transparencia necesaria
en la gestión pública.

Cuarta.- Iniciar a la mayor brevedad el trámite administrativo para la cesión del solar de la
calle Antonio Suárez a la Conselleria de Sanidad para la construcción de un Centro de Salud."

DEBAT: 

Respon el Sr. Inglada, que compartixen certes propostes, perque es veritat que la ciutadania
ha manifestat algunes queixes, pero haguda conte que la competencia dels Centres Sanitaris no
correspon a l'Ayto. de Valencia, ni tampoc la de dotacio medica, no li competix a este Ayto.
marcar les prioritats.

No obstant, se planteja una mocio alternativa: “Instar a la Conselleria de Sanitat Universal
i Salut Publica a informar del calendari previst per a la construccio del nou Centre d'Atencio
Primaria que s'ubicarà en la C/ Antoni Suarez, aixina com estudiar la viabilitat en l'increment de
consultes a realisar.

VOTACIO: 
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Se somete a votacio la mocio alternativa, s'aprova per unanimitat.

ACORD

Instar a la Conselleria de Sanitat Universal i Salut Publica a informar del calendari previst
per a la construccio del nou Centre d'Atencio Primaria que s'ubicarà en la C/ Antoni Suarez,
aixina com estudiar la viabilitat en l'increment de consultes a realisar.

8 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2018-000075-00 PROPOSTA NÚM.: 7
ASSUMPTE:
Pregunta subscrita per la vocal Ruth Merino, del Grup Ciutadans, sobre execució projectes
participatius Exposició

Realizada la comparativa en la página “Decidim VLC” entre el estado de ejecución
enenero y en abril de 2018 de los proyectos participativos de los tres barrios del Distrito
deExposición (consultas 2015-2016 y 2016-2017) resulta que absolutamente todos se encuentran
enel mismo porcentaje de ejecución habiendo transcurrido 3 meses.

Concretamente los siguientes:

- Zona ajardinada San Columbano-Masquefa 50%

- Carril bici Av Suecia 50%

- Acondicionamiento parque de las ilusiones 75%

- Reorganización calle Murta. Primera fase 75%

- Aceras C/ Viver, C/ Juan Giner y C/ Ingeniero A. Doñate 75%

- Pasos peatones C/ Dolores Marqués 75%

- Parque María Mazzarello 50%

PREGUNTAS:

1.- ¿Podrían explicar cuál es la causa de qué ninguno de los proyectos no finalizados (los
quese encontraban al 50% o al 75%) sigan estando en la misma situación en abril que enenero?

2.- ¿Pueden confirmar que dichos porcentajes de ejecución son los correctos?

3.-¿Se actualizan los datos de la web “Decidim VLC” adecuadamente? ¿cada cuándo
seactualizan?

4.- Se está llevando a cabo realmente la ejecución de los proyectos mencionados o
seencuentran paralizados por alguna razón? En caso de que no se esté trabajando en
ellos,expliquen la causa.
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RESPOSTA:

NEUS FABREGAS SANTANA - PRESIDENT/A - JUNTA MUNICIPAL D'EXPOSICIO
RESPOSTA:

l. ¿Podrían explicar cuál es la causa de qué ninguno de los proyectos no finalizados(los que
se encontraban al 50% o al 75%) sigan estando en la misma situación en abril queen enero?

Con el objeto de poder informar a la ciudadanía, por parte de la Delegación
deParticipación y Acción vecinal se ha solicitado a todas las Delegaciones, que tienen proyectos
dela consulta ciudadana de inversiones, decididos y votados por la ciudadanía, que los
Serviciosresponsables en su ejecución mantengan actualizada la información contenida en esta
webmunicipal https://decidimvlc.valencia.es/, de forma mensual.En estos momentos se está
actualizando la información correspondiente al mes de abril.

2. ¿Pueden confirmar que dichos porcentajes de ejecución son los correctos?.

Cada unidad responsable en la ejecución de los proyectos mantiene actualizada esta
información.

3. ¿Se actualizan los datos de la web "Decidim VLCI? adecuadamente? ¿cada cuándose
actualizan?

Se actualizan, con arreglo a lo informado por los servicios, de forma mensual.

4. Se está llevando a cabo realmente la ejecución de los proyectos mencionados o
seencuentran paralizados por alguna razón?. En caso de que no se esté trabajando en
ellos,expliquen la causa.

La tramitación de los expedientes administrativos, iniciada por los servicios responsablesen
la ejecución de los proyectos, es competencia de los mismos. En la web “decidimvlc” se
encuentra la información que los mismos trasladan sobre las distintas fases de ejecución, desde la
redacción técnica de la propuesta, hasta su finalización.

9 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2018-000075-00 PROPOSTA NÚM.: 6
ASSUMPTE:
Pregunta subscrita per la vocal Ruth Merino, del Grup Ciutadans, sobre l'estat d'execució
projecte participatiu RascanyaVLC-2016-6

A principios de este mes de abril, la página "Decidim VLC" informaba de lo siguiente:
elproyecto de "Apertura de C/ Padre Viñas a la Ronda Norte" correspondiente a los presupuestos
participativos de 2016-2017, se encontraba ejecutado en un 75%; no obstante, la información
detallada aclara que "Dada la falta de disponibilidad de suelo de titularidad municipal, no es
posible acometer la apertura de la C/Padre Viñas a la Ronda Norte. Solo es viable la ejecución de
una acera provisional para el paso peatonal".

PREGUNTAS:
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1- ¿Cómo es posible que el grupo de Gobierno incluya un proyecto sin conocer a quién
pertenece la propiedad de los inmuebles afectados y si éste se va a poder llevar a cabo o no?

2.¿Existen más proyectos participativos en los que se repita esta situación que va a
provocar irremediablemente que no se lleven a cabo de forma definitiva?

3.-¿ Cuál va a ser ahora el destino del presupuesto que se iba a dedicar a este proyecto?

4- ¿Por qué no modifican en la web "Decidim VLC" el estado de ejecución del 75% al 0%
evitando así información engañosa para el ciudadano?

RESPOSTA:

VICENT MANUEL SARRIA MORELL - HUITÉ/NA TINENT D'ALCALDE -
ALCALDIA

RESPOSTA A LES PREGUNTES REALITZADES PER RUTH MERINO PEÑA EN
NOM DEL GRUP CIUTADANS AL CONSELL DE LA JUNTA MUNICIPAL D' EXPOSICIÓ

Els veïns van demanar l'obertura de la cale Pare Vinyes a la Ronda Nord.

Es va informar que això no era possible per falta de disponibilitat de sòl.

Es va oferir una alternativa consistent a realitzar una vorera que connectara ambdós vies de
manera exclusivament de vianants a través de les propietats municipals.

La dita alternativa és la que es va adjudicar, i la que en l'actualitat es troba executada al
100%. Basta una visita a la zona per a comprovar-ho.

10 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2018-000075-00 PROPOSTA NÚM.: 5
ASSUMPTE:
Pregunta subscrita pel vocal Miquel García Payà, del Grup Ciutadans, sobre una tanca en la
Plaç del Periodista Ros Belda

En la Plaza del Periodista Ros Belda 1, hemos detectado una valla que parece
abandonada(ver imagen adjunta).

Por lo expuesto, se formulan las siguientes

PREGUNTAS

¿Tiene algún objetivo concreto la ubicación de dicha valla?.

En caso de respuesta negativa, ¿Cuándo será retirada?
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##ANEXO-1637128##
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R E S P O S T A :
VICENT MANUEL SARRIA MORELL - HUITÉ/NA TINENT D'ALCALDE - ALCALDIA
RESPOSTA A LA PREGUNTA REALITZADA PER MIQUEL GARCÍA PAYA EN NOM
DEL GRUP CIUTADANS AL CONSELL DE LA JUNTA MUNICIPAL D'EXPOSICIÓ
D ' A B R I L  D E  2 0 1 8
La tanca está retirada.

11 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2018-000075-00 PROPOSTA NÚM.: 4
ASSUMPTE:
Pregunta subscrita pel vocal Miquel García Payà, del Grup Ciutadans, sobre la poda d'arbres

Como ya preguntó Ciudadanos en la pasada junta de octubre de 2017, en toda el área del
distrito Exposición, se pueden encontrar árboles de la vía pública invadiendo ventanas, terrazas o
apoyando las ramas en paredes de edificios, como en la avenida Cardenal Benlloch, calle
Eduardo Boscá, calle Pintor Monleón, calle Xile y calle Gorgos. En algunos casos las ramas de
los árboles llegan a estar en contacto directo con cables, como en el paseo de l’Albereda. Esta
situación genera molestias a vecinos y además implican riesgos en el caso de que los cables sean
de líneas eléctricas (ver imágenes adjuntas).Por lo expuesto, se formulan las siguientes

PREGUNTAS

¿Tiene actualmente el Ayuntamiento de Valencia algún tipo de información del
estadoactual de la vegetación en el distrito Exposición?

¿Por qué no se han tomado medidas hasta la fecha para paliar esta situación?

¿Tiene planeado el Ayuntamiento de Valencia tomar alguna acción al respecto que corrija
este problema?
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##ANEXO-1637124##
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##ANEXO-1637126##
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1.  

RESPUESTA:

M PILAR SORIANO RODRIGUEZ - COORDINADOR/A GENERAL D ÀREA - ÀREA
DE MEDI AMBIENT I CANVI CLIMÀTIC

Aquesta pregunta ja va ser contestada en el Consell de Districte d’Exposició d’octubre de
2017. Es continua tenint una información completa de l’estat de l’arbrat viari i zones
enjardinades i es programa l’esporga segons necessitats.

      2. En la contestació que es va donar en el Consell de Districte d’Exposició d’octubre de
2017 es va detallar tots els treballs que s’havien dut a terme fins a eixa data. 

Des   d’octubre de 2017 s’han dut a terme els següents treballs en el arbrat viari que ho
necessitava:

Carrer Arts Gràfiques: s'ha esporgat la totalitat de l'arbrat del carrer, durant el mes de
novembre de 2017.
Carrer Bèlgica: s'ha esporgat la totalitat de l'arbrat del carrer, durant el mes de novembre
de 2017.
Carrer Álvaro de Bazán: s'ha realitzat l’esporga i retirada de dàtil de les palmeres datileres
femelles durant el mes d'octubre de 2017.
Carrer Primado Reig: s'ha realitzat l’esporga i recollida de taronja dels tarongers durant el
mes de febrer de 2018. S'ha realitzat l’esporga de les palmeres datileres durant el mes de
març de 2018.
Carrer Dr. Rodriguez Fornos: s'ha esporgat la totalitat de l'arbrat del carrer, durant el mes
d'octubre de 2017.
S'han ampliat dos escocells i s’ha resolt el problema de l'aixecament del paviment en el
xamfrà amb el carrer Arts Gràfiques.
Avinguda Eduardo Boscá: S'han realitzat actuacions puntuals d’esporga, i s’han abatuts
arbres secs i neteja puntual de façanes.
Avinguda Aragó: S'ha esporgat la totalitat de l'arbrat del carrer, durant el mes de febrer de
2018.
Carrer Micer Mascó: s'ha podat la totalitat de l'arbrat del carrer, durant el mes d'octubre de
2017.
Passeig de l'Albereda:  (monumental), es van revisar i van esporgar aFicus macrophylla
l'octubre-novembre de 2017.

      3. Els treballs programats per als propers mesos són els següents:

Avinguda Cardenal Benlloch: Està programada l’esporga de les palmeres datileres i
retirada del dàtil en la campanya d'estiu 2018. S'ha revisat l'estat dels  i estàAcer negundo
prevista l’esporga i abatiment dels arbres que es troben en fase de regressió i amb el risc de
caiguda en els mesos de maig-juny de 2018. En el citat carrer s'està realitzant un canvi
d'espècies progressiu, substituint els  per .Acer negundo Fraxinus ornus
Carrer Antonio Suárez: S'inclourà en programació durant l'estiu 2018 una lleugera esporga
de neteja de façana i revisió d'arbrat.
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Avinguda Cardenal Benlloch: Està programada l’esporga de les palmeres datileres i
retirada del dàtil en la campanya d'estiu 2018. S'ha revisat l'estat dels  estantAcer negundo
prevista l’esporga i abatiment dels arbres que es troben en fase de regressió i amb el risc de
caiguda en els mesos de maig-juny de 2018. En el citat carrer s'està realitzant un canvi
d'espècies progressiu, substituint els per .Acer negundo Fraxinus ornus
Avinguda Eduardo Boscá: Està programada l’esporga de les palmeres datileres i retirada
del dàtil en la campanya d'estiu 2018. S'ha revisat l'estat dels  i està previstaAcer negundo
l’esporga i abatiment dels arbres que es troben en fase de regressió i amb el risc de caiguda
en els mesos de maig-juny de 2018. En el citat carrer s'està realitzant un canvi d'espècies
progressiu, substituint els , per . Acer negundo Grevillea robusta
Carrer Pintor Monleón: S'ha programat realitzar l’esporga dels tarongers per al mes de juny
2018.
Carrer Gorgos: L’esporga de manteniment i neteja de façana dels , Acer nenundo

 i  es programarà al llarg de l'any 2018.Brachychiton populneum Ligustrum japonicum
Carrer Xile: l’esporga de rebuig de façana no urgent dels  esCercis siliquastrum
programarà al llarg de l'any 2018.
Passeig de l'Albereda: Actualment en el mes d'abril s'està realitzant l’esporga de les 

 mascle (monumentals).Phoenix dactylifera

12 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2018-000075-00 PROPOSTA NÚM.: 3
ASSUMPTE:
Pregunta subscrita pel vocal Miquel García Payà, del Grup Ciutadans,sobre l'aixecament
voreres Blasco Ibáñez

En la pasada Junta de octubre de 2017, Ciudadanos preguntó acerca de los diversos
puntosde la avenida Blasco Ibáñez se encuentra la acera o el carril bici levantados por las raíces
de losárboles, llegando en algunos puntos a levantarse el suelo más de 20 centímetros, con la
peligrosidad que esto implica para el peatón o el ciclista. La mayoría de los puntos sigue en las
mismas condiciones (ver imágenes adjuntas).

Por lo expuesto, se formulan las siguientes

PREGUNTAS

¿Tiene el Ayuntamiento de Valencia planificada alguna intervención para corregir, o
almenos señalizar, este problema?

¿Por qué no se ha actuado aún en este asunto?
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##ANEXO-1637120##
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##ANEXO-1637122##
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RESPOSTA

VICENT MANUEL SARRIA MORELL -HUITÉ TINET D'ALCALDE- ALCALDIA

RESPOSTA A LES PREGUNTES REALITZADES PER MIQUEL GARCIA PAYÁ EN
NOM DEL GRUP CITADANS AL CONSELL DE LA JUNTA MUNICIPAL D'EXPOSICIÓ
DE ABRIL DEL 2018

      S´ha passa nota al Servici de Coordinació i Manniment d'Infraestructures perqué
procedisca a la seu reparació.

13 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2018-000075-00 PROPOSTA NÚM.: 2
ASSUMPTE:
Pregunta subscrita pel vocal Miquel García Payà, del Grup Ciutadans, sobre una vorada en
males condicions al carrer Arts Gràfiques, a l'altura del Nº20

PREGUNTES

¿Tienen previsto en breve plazo de tiempo alguna actuación para la reparación de
losdesperfectos en bordillo en c/ Artes Gráficas, a la altura del Nº20, que se encuentra
totalmentedesprendido de la acera, con el consiguiente peligro que ello supone para los peatones?
(verimagen adjunta).
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##ANEXO-1637118##
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RESPUESTA:

VICENT MANUEL SARRIA MORELL - HUITÉ/NA TINENT D'ALCALDE -
ALCALDIA

RESPOSTA A LA PREGUNTA REALITZADA PER MIQUEL GARCIA PAYÀ EN
NOM DEL GRUP CIUTADANS AL CONSELL DE LA JUNTA MUNICIPAL D'EXPOSICIÓ
D'ABRIL DEL 2018

S'ha passat nota al Servici de Coordinació i Manteniment d'Infraestructures perquè
procedisca a la seua reparació..

14 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2018-000075-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
Pregunta subscrita pel vocal Miquel García Payà, del Grup Ciutadans, sobre recollida de brossa
i objectes Plà del Real

En varias calles como Plaza del periodista Ros Belda, plaza de Alfredo Candel, calle
Xile,calle de Ernest Ferrer, Calle Polo y Peyrolón, calle Bélgica, Plaza de Fra Lluís Colomer,
calle Miser Mascó, calle Pintor Peiró, calle Artes Gráficas, calle Menéndez y Pelayo y calle
Bachiller,se siguen encontrando objetos y basura sin recoger alrededor de contenedores a horas
de la mañana y de la tarde. Especialmente los contenedores de cartón aparecen habitualmente
desbordados y con cajas y papeles por los alrededores del contenedor en el suelo (ver imágenes
adjuntas).

Por lo expuesto, se formulan las siguientes 

PREGUNTAS

1.- ¿Se va a proceder por parte de la concejalía de Medio Ambiente a incrementar el
servicio de recogida de basuras y objetos en las calles citadas? En caso afirmativo, detallar las
actuaciones.

2.- ¿Con qué frecuencia y horarios se está llevando a cabo el servicio de recogida de basura
en la delimitación de las calles citadas?

3.- ¿De qué herramientas dispone actualmente el Ayuntamiento de Valencia para optimizar
la recogida de basuras?

4.- ¿Cuál es el estado de la aplicación de dichas herramientas en las calles citadas?
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##ANEXO-1637110##
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##ANEXO-1637112##
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1.  

2.  

M PILAR SORIANO RODRIGUEZ - COORDINADOR/A GENERAL D ÀREA - ÀREA
DE MEDI AMBIENT I CANVI CLIMÀTIC

Des de l’1 de gener de 2018 s’ha incrementat el servei de recollida de mobles i trastos
vells. Aquestes millores estan detallades en la informació de les programacions de neteja
2018 que es va entregar al seu grup municipal en el punt 14 de l’ordre del dia de la
Comissió de Medi Ambient de febrer de 2018.
 La freqüència de recollida de mobles i trastos vells, així com la recollida RSU i selectiva,
tant d’envasos com de paper cartró està detallada en la informació de les programacions de
neteja 2018 que es van entregar al seu grup municipal en el punt 14 de l’ordre del dia de la
Comissió de Medi Ambient de febrer de 2018.

        3. Utilització d’equips de recollida en funció de l’accessibilitat de cada carrer (en els

casos que és possible s’utilitzen recol·lectors de 30 m , la major grandària possible   en 3 

l’actualitat en serveis de recollida urbana domèstica) per aprofitar al màxim la jornada de
recollida i reduint els temps de desplaçament.

 Utilització de recol·lectors muntats sobre vehicles que, en la seua majoria, estan propulsats
per GNC, un combustible molt menys contaminant que l’estàndard de gasoil.

 Utilització de contenidors de sistema de càrrega lateral, sempre que les característiques
morfològiques urbanes ho permeten, que és el sistema més eficient i econòmic de recollida.

 Utilització de contenidors de la major grandària possible que permet la tecnologia per a
recol·lectors,, sempre que les característiques morfològiques urbanes ho permeten, amb
contenidors de 3200 litres, que permeten optimitzar l’operació de buidat en maximitzar el pes
recollit en cada operació.

 La freqüència de recollida es va adaptant a la producció de residus de cada zona, disposant
de vàries freqüències en funció de la producció i tipus de residu. D’aquesta manera es pot
optimitzar al màxim els mitjans empleats amb el major rendiment possible.

       4. S’està aplicant a la totalitat dels carrers mencionats.

15 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2018-000027-00 PROPOSTA NÚM.: 8
ASSUMPTE:
Pregunta subscrita per la vocal Lucila Talens Salas, del Grup Popular, sobre pintades i grafitis
en el Pont del Mar

Pintadas y grafitis en el Puente del Mar.

PREGUNTA:
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1.- ¿Qué medidas va a tomar el Ayuntamiento ante este hecho vandálico cometido en un
Bien de Relevancia Local como es el Puente del Mar, uno de los más antiguos de nuestra ciudad?

2.- ¿Se van a poner cámaras de video vigilancia para disuadir de atentados contra el
patrimonio que se está produciendo de forma reiterada?

3.- En el año 2016 los casilicios fueron restaurados ¿Cuándo se va a rehabilitar el resto del
puente?

RESPUESTA:

GLORIA AMPARO TELLO COMPANY - REGIDOR/A DELEGAT/DA - DELEGACIÓ
DE PATRIMONI I RECURSOS CULTURALS

PREGUNTA CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA MUNICIPAL D'
EXPOSICIÓ

 

1.- ¿Qué medidas va a tomar el Ayuntamiento ante este hecho vandálico cometido en
un Bien de Relevancia Local como es el Puente del Mar, uno de los más antiguos de nuestra
ciudad?

En febrer es van produir dues pintades en els casalicis del Pont de la Mar amb els textos
'DURRUTI' i 'ASCASO'.

Al marge de les diligències prèvies realitzades per la policia local respecte als actes
vandàlics produïts contra els immobles adscrits a aquest servei, la Regidora de Cultura va iniciar
actuacions per a denunciar les pintades realitzades en els casalicios del Pont del Mar, únic acte
vandàlic respecte al que s'ha identificat al possible autor.

A més el 2 de març, a proposta de la Regidoria de Patrimoni Cultural i Recursos Culturals,
la Junta de Govern Local va aprovar que l'Assessoria Jurídica Municipal es personara en el
procediment per danys causats en els béns públics municipals i entaulara les accions legals que
corresponga pels danys causats contra el patrimoni històric artístic mitjançant les pintades
realitzades en els casalicis del Pont de la Mar.

 

2.- ¿Se van a poner cámaras de video vigilancia para disuadir de atentados contra el
patrimonio que se está produciendo de forma reiterada?

La Secció Tècnica del Servei de Patrimoni Històric està elaborant la documentació
necessària (situació de les càmeres, models de càmera, pressupostos…) perquè l'Ajuntament
puga gestionar en la Delegació de Govern els tràmits necessaris per a col·locar càmeres.

3.- En el año 2016 los casilicios fueron restaurados ¿Cuándo se va a rehabilitar el
resto del puente?
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Depèn de les disponibilitats pressupostàries i de gestió, així com de la urgència, la
perillositat i altres circumstàncies que es valoren per a prioritzar l'ordre dels projectes. 

16 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2018-000027-00 PROPOSTA NÚM.: 7
ASSUMPTE:
Pregunta subscrita per la vocal Lucila Talens Salas, del Grup Popular, sobre la situació
Municipal del PAI. Benimaclet

La Comisión de Urbanismo aprobó en julio de 2017 la suspensión como agente
urbanizador del PAI Benimaclet a la promotora Urbem.

PREGUNTA

1.- ¿En qué situación municipal se encuentra el PAI Benimaclet?

RESPUESTA:

VICENT MANUEL SARRIA MORELL - HUITÉ/NA TINENT D'ALCALDE -
ALCALDIA

RESPOSTA A LES PREGUNTES REALITZADES PER LUCILA TALENS SALAS EN
NOM DEL GRUP POPULAR AL CONSELL DE LA JUNTA MUNICIPAL DE EXPOSICIÓ 

La informació sol·licitada es va facilitar al seu grup en resposta a una pregunta semblant en
el Ple de febrer del 2018.

No s'ha produït cap novetat des de llavors.

17 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2018-000027-00 PROPOSTA NÚM.: 4
ASSUMPTE:
Pregunta subscrita per la vocal Lucila Talens Salas, del Grup Popular, sobre les Torres dels
guardes en l'Alameda

En la Alameda de Valencia, se ubican dos torres llamadas de los Guardas construidas en
1714. El tejado de cada una tiene forma piramidal recubierta de tejas vidriadas azules.

Durante estos años, las dos torres han tenido distintos usos municipales.

1.¿Qué uso municipal albergan en la actualidad las dos torres de los Guardas?

2.¿Tiene previsto el Ayuntamiento dar un uso específico a cada una de ellas?

RESPUESTA:

MARIA OLIVER SANZ - REGIDOR/A DELEGAT/DA - DELEGACIÓ DE GESTIÓ DE
PATRIMONI MUNICIPAL
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1. i 2. Les Torres situades a l’Albereda, figuren actualmente adscrites a les Delegacions de
Mobilitat Sostenible (Torreta de “San Felip” dereta) per ubicar l’oficina de la bicicleta; i de
Festes i Cultura Popular (Torreta de “Santiago” Esquerra) pel desenvolupament de les seues
competències.

18 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2018-000027-00 PROPOSTA NÚM.: 5
ASSUMPTE:
Pregunta subscrita per la vocal Lucila Talens Salas, del Grup Popular, sobre Béns Immobles i
locals municipals

El Ayuntamiento dispone de inmuebles y locales municipales en el ámbito del Distrito de
Exposición.

Con la finalidad de tener un conocimiento del inventario de los mismos, para proponer
distintos usos, ya que en la actualidad algunos se encuentran sin uso específico.

PREGUNTAS

1.- ¿Qué locales e inmuebles de propiedad municipal tiene nuestro Ayuntamiento en el
ámbito del Distrito de Exposición, en el barrio de Orriols, en el barrio de Benimaclet y en el
barrio de Pla del Real?

2.- ¿A qué entidades o asociaciones están cedidos en la actualidad?

3.- ¿Cuántas peticiones de asociaciones y sobre qué locales hay solicitudes hasta el día de
hoy?

RESPUESTA:

MARIA OLIVER SANZ - REGIDOR/A DELEGAT/DA - DELEGACIÓ DE GESTIÓ DE
PATRIMONI MUNICIPAL

1.-“Qué locales o inmuebles de propiedad municipal tiene nuestro Ayuntamiento en el
ámbito del Distrito de Exposición, en el barrio de Orriols, en el barrio de Benimaclet y en el

y 2.-barrio Pla del Real” “A que entidades o asociaciones están cedidos en la actualidad?

Para la contestación a las dos primeras preguntas, y de conformidad con los datos del
Inventario Municipal, se ha realizado el siguiente listado, estableciendo, en base al planteamiento
previo de las preguntas y a la redacción de éstas, los siguientes parámetros delimitadores:

 a)           Ámbito espacial de la Junta de Distrito Exposició: la totalidad de los barrios del
Distrito 6-El Pla del Real (1-Exposició, 2-Mestalla, 3-Jaume Roig y 4-Ciutat Universitaria); la
totalidad de los barrios del Distrito 14-Benimaclet (1-Benimaclet y 2-Camí de Vera); y los
barrios 1-Els Orriols y 3-Sant Llorens del Distrito 15-Rascanya.

 b)      Ámbito objetivo: Por “ ” entendemos que se refiere a locales ylocales e inmuebles
edificios que, por el texto de la pregunta segunda, no se encuentran destinados a servicios
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públicos municipales, lo que excluye: solares, viviendas destinadas al arrendamiento, los
edificios y locales destinados a servicios públicos municipales (colegios, mercados, centros de
servicios sociales, sede de la Junta de Distrito, polideportivos, Palau de la Música, Oficinas
Municipales en Tabacalera, Palacio de la Exposición, etc), e infraestructuras de uso y servicio
público (calles, jardines, etc).  

 

 

  LOCALES Y EDIFICIOS DISTRITO 6-EL PLA DEL REAL

 

CODIGO DE

INVENTARIO

BIEN/SITUACIÓN USO/DESTINO

1.E3.06.048 Local en planta baja en c/ Artes Gráficas, 25 Cedido a precario a Asoc.   Avant-Acción Social (8.CP.160)

1.E3.06.049 Local en c/ Alfonso de Cordoba, 12 Cedido uso compartido a precario a Avast-Asoc. Valenciana Apoyo al
Superdotado y Talentoso (8.CP.171) y a Asoc. Por ti Mujer   (8.CP.172)

1.E3.06.089 Torreta de la av. de Aragón, 1 (Antigua Báscula
Municipal)

Cedido uso compartido a precario a Asoc. Intercultural Europea, Go Europe  
(8.CP.163) y a Moviment Escolta de Valencia Kipling (8.CP.164)

1.E3.06.090 Caseta en av. Aragón   Agrupación profesionales
de carga y descarga

Cedido a precario para Agrupación Profesional de Carga y Descarga del Puerto
(8.CP.028)

 

1.E3.06.104 Antiguo “Asilo de La Lactancia” en c/ Amadeo
de Saboya, 14 (actual “Balneario de la
Alameda”)

Cedido en concesión para balneario a Balneario La Alameda 2016, SL (expte
04101-2016-198)

1.E3.06.147 Antiguo “Despacho Almacén de Maderas” en
zona verde junto a c/ Islas Canarias, frente al nº 6

Local de pequeñas dimensiones sin uso: pendiente de rehabilitación no tiene
conexión con suministros (electricidad y agua)

1.E3.06.182 Antiguo local de información turística en
mediana de av. de Cataluña1

Adscrito a la Del. De Bienestar Social para su cesión a precario a Fundación
ANAR (8.AD.296).

1.E5.06.357 Antiguo Edificio “La Lanera” en c/ Amadeo de
Saboya, 18 (actual “Hotel Westin”)

Arrendado a Hotel Alameda Valencia S.L. (actual “Hotel Westin”) (8.AR.036).

1.E5.06.383 Local en planta baja en av. Cataluña, 1 Cedido a precario a ASPADIS Asoc. De Padres Disminuidos Intelectuales del
Internado del “Padre Poveda” para sede social (8.CP.177).

1.E5.06.395 Edificio en Paseo Alameda, 21 c/Arquitecto
Mora (parte hostelera del antigua Piscina
Valencia)

Arrendado a Music Resort S.L. para explotación hostelera y otros (8.AR.037).
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LOCALES Y EDIFICIOS DISTRITO 14-BENIMACLET 

 

CODIGO DE

INVENTARIO

BIEN/SITUACIÓN USO/DESTINO

1.E3.14.100 Local en planta baja    izquierda-Local 2 en c/
Fresas, 10 (antes Of. de Gestión Tribut.
Integral-Recaudación)

Cedido a precario a Aspaym- C. Valenciana (8.CP.161)

1.E5.14.145 Local en planta baja en c/ Arquitecto Arnau,
Esquina c/ Alegret, 63

Adscrito a la Del. De Juventud para C.M. de Juventud (8.AD.178).

 

LOCALES Y EDIFICIOS BARRIOS 1-ELS ORRIOLS Y 3-SANT LLORENS DEL
DISTRITO 15-RASCANYA

 

CODIGO DE

INVENTARIO

BIEN/SITUACIÓN USO/DESTINO

1.E3.15.034 Monasterio San Miguel de los Reyes, av.
Constitución, 284 (por mitades indivisas
Propiedad Municipal y provincial)

Cedido el uso a Consorcio para Restauración, Conservación , Utilización del
Monasterio y sede Biblioteca Valenciana (8.CU.187)

1.E5.15.100 Local en planta baja en c/   Alcudia de Crespins,
9

Cesión a precario a Asoc. Ande C. Valenciana  para local social (8.CP.021).

 

3.- ¿Cuántas peticiones de asociaciones y sobre qué locales hay solicitudes hasta el día de
hoy?”

Desde el Servicio de Patrimonio y durante los años 2015 a 2017 se han tramitado las
adjudicaciones de locales a asociaciones o similares, que han seguido el procedimiento
establecido en las bases aprobadas por acuerdo de la Junta de Gobierno Local de fecha 6 de mayo
de 2016, modificadas por acuerdo posterior de fecha 27 de enero de 2017.

Las solicitudes realizadas hasta el día de hoy, fuera del procedimiento de adjudicación
mencionado, no se han efectuado respecto a locales concretos, sino de forma general respecto a
cualquier local de propiedad municipal disponible para uso por la asociación solicitante.
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1.  

19 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2018-000027-00 PROPOSTA NÚM.: 3
ASSUMPTE:
Pregunta subscrita per la vocal Lucila Talens Salas, del Grup Popular, sobre fems i efectes en el
parc infantil de tràfic dels vivers

El jardín de los Viveros se degrada por falta de mantenimiento y limpieza. En el mismo se
ubica el parque infantil de Tráfico y bajo su puente del circuito vial se depositan enseres, basura,
etc., que están sin retirar durante días.

1.¿Es conocedor el Ayuntamiento de estas deficiencias?

2.¿Cuándo se van a retirar estas basuras y enseres?

3.¿Qué medidas va a tomar el Ayuntamiento para que no se produzca este abandono
continuado?

RESPUESTA:

M PILAR SORIANO RODRIGUEZ - COORDINADOR/A GENERAL D ÀREA - ÀREA
DE MEDI AMBIENT I CANVI CLIMÀTIC

En els Jardins del Real es duen a terme treballs de neteja i manteniment de manera diària,
per la qual cosa la premissa introductòria a les preguntes realitzades no hauria de
plantejar-se en eixos termes.

                No obstant, la Delegació de Parcs i Jardins és coneixedora de que, en alguns
emplaçaments dins dels Jardins del Real, existeixen localitzacions més complexes on es fa           
    una atenció major en referència als treballs de neteja i manteniment.

         2. Totes les restes que es troben diàriament es retiren dins dels treballs ordinaris de
neteja i manteniment.

         3. Seguir treballant en la detecció de les localitzacions que necessiten major atenció
en referència als treballs de neteja i manteniment dels Jardins del Real

20 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2018-000027-00 PROPOSTA NÚM.: 2
ASSUMPTE:
Pregunta subscrita per la vocal Lucila Talens Salas, del Grup Popular, sobre poda abres Carrer
Pobla Llarga

Una vez retiradas por el Ayuntamiento las naranjas de los árboles en la calle Pobla Llarga,
continuán las ramas dificultando el paso de los viandantes por las aceras de la calle.

1.¿Tiene previsto el Ayuntamiento realizar la poda de las ramas de los naranjos de la calle
Pobla Llarga?

2.¿Plazo de actuación de esta poda?
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RESPUESTA:

M PILAR SORIANO RODRIGUEZ - COORDINADOR/A GENERAL D ÀREA - ÀREA
DE MEDI AMBIENT I CANVI CLIMÀTIC

1   i 2. Durant la campanya de recollida de taronja s’esporguen els arbres que així ho
necessiten, seguint criteris tècnics. S’ha considerat que no era necessari l’esporga dels arbres del
carrer citat durant la campanya de recollida de taronja 2018.

 L’esporga de manteniment dels citats tarongers es durà a terme durant la campanya de
recollida de taronja 2019.

21 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2018-000027-00 PROPOSTA NÚM.: 6
ASSUMPTE:
Pregunta subscrita per la vocal Lucila Talens Salas, del Grup Popular, sobre l'ús Torretes
Duanes

Preguntas que presenta la vocal, Lucila Talens Salas,   en su nombre y en el del Grupo
Popular, al amparo de lo dispuesto en el art. 120 y siguientes del Reglamento Orgánico del Pleno.

En la rotonda de la Plaza de Zaragoza se ubican dos Torretas de Aduanas de mercancías de
la antigua Estación de Aragón, además de otro edificio, construidas en 1930.

El Ayuntamiento les ha dado estos años diversos usos municipales.

PREGUNTAS

1.- ¿Qué uso municipal tienen en la actualidad las dos torretas de aduanas y el edificio de
la rotonda de la Plaza de Zaragoza?

2.- ¿Tiene previsto el Ayuntamiento dar un uso específico a las mismas?

3.- ¿Tiene prevista también su rehabilitación?

RESPUESTA:

MARIA OLIVER SANZ - REGIDOR/A DELEGAT/DA - DELEGACIÓ DE GESTIÓ DE
PATRIMONI MUNICIPAL

1.- La Torreta situada a la Plaça de Saragossa, número 1, figura adscrita a la Delegació de
Joventut.

 2.- y 3.- Ni la Delegació de Gestió del Patrimoni Municipal ni en el Servici de Patrimoni
es té cap notícia en relació amb actuacions previstes als altres immobles.
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22 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2018-000027-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
Pregunta subscrita per la vocal Lucila Talens Salas, del Grup Popular, sobre les activitats de la
Junta Municipal propostes per les Associacions

Preguntas que presenta la vocal Lucila Talens,  en su nombre y en el del grupo popular,  al
amparo de lo dispuesto en el art. 120 y siguientes del Reglamento Orgánico del Pleno.

1.¿Por qué motivo se excluyó a los vocales de los grupos políticos de la oposición de los
criterios de selección de las actividades de la Junta Municipal?.

2.¿Qué medidas se van a adoptar para evitar en un futuro desarrollar esta práctica poco
participativa y nada transparente?

RESPUESTA:

NEUS FABREGAS SANTANA - PRESIDENT/A - JUNTA MUNICIPAL D'EXPOSICIO

1. ¿Por qué motivo se excluyó a los vocales de los grupos políticos de la oposición de
los criterios de selección de las actividades de la JMD?

 

Dichos criterios fueron propuestos en el grupo de trabajo de cultura, un grupo de trabajo
abierto, en el que pueden participar todas las personas. Los criterios que se propusieron en el
grupo se deben a la intención de la presidencia de la junta de abrir las actividades a la
participación de todas las asociaciones del distrito y que se realicen actividades desde la propia
JMD con el apoyo de las entidades.

 

2. ¿Qué medidas se van a adoptar para evitar en un futuro desarrollar esta práctica
poco participativa y nada transparente?

De cara a la planificación de las próximas actividades del grupo de cultura, se trabajarán
con más tiempo los criterios, empezando a convocar grupo de trabajo para ello en el último
trimestre del 2018 con el fin de que participen las entidades y grupos políticos y se propongan,
con tiempo, actividades a realizar por la JMD.

 

 

 

23 RESULTAT: QUEDAR ASSABENTAT
ASSUMPTE:
intervencions veïnals
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Pel Sr. ******, per AAVV Benimaclet, es presenta la següent fulla de participació: 

1.- D. ****** por AAVV Benimaclet, solicita contestación a las siguientes preguntas y
peticiones:

DERECHO AL DESCANSO

Nuestra asociación participa en todo tipo de reuniones que puedan servir para paliar este
problema, y mostramos nuestro apoyo a todas las medidas de todo tipo que se tomen en ellas,
como se ha aprobado la encuesta por el grupo EL ROGLE para tener los mayores datos posibles
del grave problema que sufren los vecinos y vecinas, que viven en la plaza de Benimaclet y calles
aledañas, así como otras medidas de sensibilización que igualmente se han presentado a esas
reuniones, no obstante, desde nuestra asociación seguimos insistiendo que en estos momentos las
medidas más importantes a tomar son que se hagan cumplir las normas vigentes municipales y se
sancione todo comportamiento incívico que impida el derecho al descanso.

ESCUELA PÚBLICA DE O A 3 AÑOS

En Benimaclet no disponemos de ninguna escuela pública de estas edades, hemos
solicitado a la Concejalía de Educación, María Oliver, que cree al menos un aula en el Colegio
Municipal Benimaclet para paliar este problema para aquellas familias que no pueden costear una
escoleta privada, la Dirección del colegio citado está de acuerdo.

Solicitamos que realice las gestiones necesarias para saber si en este curso próximo podrá
ser una realidad la creación de una nueva aula de esta tipo en el colegio citado.

AMPLIACIÓN BIBLIOTECA CAROLA REIG Y UNIVERSIDAD POPULAR

Necesitamos conocer con total exactitud la situación en que se encuentra este proyecto
aprobado en 2015, el cual procede del Plan Confianza que termina el año 2019. Hemos sostenido
diversas entrevistas con las Concejalías de Bibliotecas, María Oliver y de la Universidad Popular,
Isabel Lozano, sin que nos hayan aportado información positiva al respecto; desde los Servicios
de Acción Cultural nos mostraron la maqueta del proyecto a principios de 2017 y seguimos sin
saber si en este año se procederá a la obra aprobada, es una verdadera lástima que el local
municipal, anteriormente donde estaba ubicada la Policía Local de Benimaclet, en la calle
Francisco Martínez siga inutilizado para ningún uso público para el barrio y esta obra de
ampliación de la Biblioteca y de la UP son necesarios para nuestro barrio.

LISTADO DE TERRAZAS EXISTENTES EN BENIMACLET

Seguimos sin que nos informen del número de terrazas existentes en nuestro barrio en estos
momentos, siendo necesario que se efectúe una revisión de todas ellas y que se haga cumplir las
normas municipales en todas ellas.

TORRES DE ALTA TENSIÓN
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No nos contestaron a nuestra pregunta que les formulamos el 16 de enero de 2018 en el
Pleno anterior, en el que les adjuntamos fotografías donde constaba que las torres de alta tensión
se encontraban pegadas a edificios de viviendas y la contestación anterior en otros plenos se
informaba por parte del Ayuntamiento que las torres estaban alejadas de las viviendas.

ESTRATEGIA BENIMACLET ÉS FUTUR

Seguimos sin comprender que no se haya hecho público los trabajos de la estrategia de
referencia y cuándo se presentará en el Pleno del Ayuntamiento de Valencia.

 

 

 

I com que no hi ha mes assumptes a tractar, a les veinti-una hores, la Presidència alça la
sessió, de la qual s'estén la present acta que firma la Sra. Presidenta i que jo, el Secretari,
certifique

              LA PRESIDENTA                          EL SECRETARIO 


